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Tisztelt Polgármester Asszony!

A költségvetési rendeletben pontosan meg vannak határozva a Polgármesteri Hivatal 
munkavállalóinak létszámára vonatkozó előirányzatok annak érdekében, hogy a Hivatal 
megfelelően működhessen, a képviselő-testület határozatait, az I. kerületben élők ügyeinek 
(adóügyek, építési ügyek, parkolás, közterület-használat, szociális kérelmek stb.) intézését 
megfelelő színvonalon láthassa el.

A 2023. évi költségvetési rendelet 7. mellékletébe foglalt létszám előirányzat meghatározta, 
hogy a Polgármesteri Hivatal 129 fős létszámából legfeljebb 6, majd az 1/2024. (I. 11.) 
önkormányzati rendelettel történő módosítást követően legfeljebb 1 főt alkalmazhatott 
munkajogi jogviszonyban. A közszolgálati tisztviselőkről 2011. évi CXCIX. törvény 8. § (1) 
bekezdése is szigorúan előírja, hogy “a közigazgatási szerv közhatalmi, irányítási, ellenőrzési 
és felügyeleti hatáskörének gyakorlásával közvetlenül összefüggő, valamint ügyviteli feladat 
ellátására kizárólag kormányzati szolgálati, illetve közszolgálati jogviszony létesíthető." Ezek 
tehát munkaviszonyban nem láthatókel.

Sajnos az elmúlt időszakban egyre gyakrabban tapasztaljuk, hogy a megadott határidőhöz 
képest csak jelentős csúszással kerülnek végrehajtásra a képviselő-testület döntései, fontos 
támogatásokat nem kapnak meg időben a jogosultak, nagy csúszásban vannak 
szerződéskötések, teljesítések is. Úgy tudjuk, hogy a tavalyi évben több mint 30-an távoztak 
a Polgármesteri Hivatal állományából, köztük a teljes jogi csoport. Komoly aggályokat vet fel 
a hivatal működésében az ekkora mértékű fluktuáció.

Tisztelt Polgármester Asszony!

Várom szíves válaszát az alábbiakkal kapcsolatban:

• Hány közszolgálati tisztviselő dolgozott a Polgármesteri Hivatalban 2023. január 1-jén, 
és hányan vannak jelenleg? A tavalyi évben hány fő szüntette meg a közszolgálati 
jogviszonyát?



• Hány munkavállaló állt munkajogi jogviszonyban a Polgármesteri Hivatallal 2023. 
január 1-jén, és hányan vannak jelenleg? A tavalyi évben hány fő szüntette meg a 
munkajogi jogviszonyát?

• Válasza elkészítésekor hány betöltetlen álláshely volt?

• A tavalyi évben szervezeti egységenként hány közszolgálati jogviszony, illetve hány 
munkajogi jogviszony került valamelyik fél által megszüntetésre?

• Ha a munkaviszonyok létesítésére jogsértő módon került sor, számíthat-e az 
Önkormányzatunk valamilyen szankcióra, illetve tettek-e már lépéseket a lehetséges 
jogsértések orvoslása érdekében?
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